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Llibres de Lectura Fàcil

Són llibres elaborats amb especial cura per ser llegits  
i entesos per persones que tenen dificultats lectores.

Segueixen les directrius internacionals de l’IFLA  
(Federació Internacional d’Associacions i Institucions 
Bibliotecàries) i d’Inclusion Europe  
quant al llenguatge, el contingut i la forma.

Com s’identifiquen?

El logotip LF avala que el llibre  
ha estat revisat  
per l’Associació Lectura Fàcil 
i que segueix les pautes  
de l’IFLA i d’Inclusion Europe.

L’Associació Lectura Fàcil (ALF)

L’ALF és un centre d’informació i referència  
a l’entorn de la Lectura Fàcil.

•	 Adapta i revisa textos, i atorga el logo LF.

•	 Imparteix cursos en tècniques de redacció LF  
i dinamització lectora.

•	 Assessora institucions i empreses  
en accessibilitat informativa.

On pots trobar els llibres?

•	 Llibreries de referència: consulta-les al Mapa LF. 

•	 Botiga online al web de l’ALF.

•	 Biblioteques públiques.

•	 Oficina de l’ALF. 

Associació Lectura Fàcil

C. de l’Àngel, 10 3r. 08012 Barcelona  
Tel. 93 310 76 94  
lecturafacil@cobdc.org 
www.lecturafacil.net 

Segueix-nos a:

Facebook: www.facebook.com/lf.lecturafacil 
Mapa LF: www.lecturafacil.net/mapalf 
Twitter: @Lectfacil 
Instagram: @associaciolecturafacil



JUVENIL I ADULTS

El preus dels llibres  

poden estar subjectes a variacions  

per part de les editorials.

Audiollibre

Ebook

Lletra gran

Català

Castellà

Euskera

Gallec

Aranès

Anglès



Juvenil i adults Juvenil i adults

Castellnou

Col·lecció Kalafat 	 13.90 €

Adaptacions de clàssics de la literatura universal.

  

ÌÌ L’auca del senyor Esteve  S. Rusiñol (només en català)

ÌÌ Les aventures de Tom Sawyer  M. Twain

ÌÌ Capitans valents  R. Kipling 

ÌÌ El comte de Montecristo  A. Dumas

ÌÌ La crida del bosc  J. London 

ÌÌ Don Quijote de la Mancha  M. Cervantes (només en castellà)

ÌÌ Dràcula  B. Stoker

ÌÌ El Dr. Jekyll i Mr. Hyde  R. L. Stevenson

ÌÌ L’escarabat d’or  E. A. Poe

ÌÌ El fantasma de Canterville  O. Wilde 

ÌÌ Frankenstein  M. Shelley

ÌÌ La gitanilla  M. Cervantes (Només en castellà)

ÌÌ El gos dels Baskerville  A. C. Doyle

ÌÌ Grans esperances  C. Dickens

ÌÌ L’home invisible  H. G. Wells

ÌÌ Huckleberry Finn  M. Twain

ÌÌ L’illa del tresor  R. L. Stevenson

ÌÌ Ivanhoe  W. Scott.

ÌÌ Lazarillo de Tormes  Anònim (Només en castellà)

ÌÌ El llibre de la selva  R. Kipling

ÌÌ Mar i cel  À. Guimerà (només en català)

ÌÌ Maurice  

o la cabana del pescador  M. Shelley (Només en català) 

ÌÌ Miquel Strogoff  J. Verne

ÌÌ El misteri de l’habitació groga  G. Leroux

ÌÌ Moby Dick  H. Melville

ÌÌ L’Odissea  Homer

ÌÌ Oliver Twist  Ch. Dickens

ÌÌ Peter Pan  J. M. Barrie 

ÌÌ Robinson Crusoe  D. Defoe

ÌÌ Romeo i Julieta  W. Shakespeare

ÌÌ Seny i sentiment  J. Austen 

ÌÌ Tristany i Isolda  Anònim

ÌÌ Un enemic del poble  H. Ibsen

ÌÌ Viatge al centre de la Terra  J. Verne

ÌÌ La volta al món en 80 dies  J. Verne 

Fora de col·lecció

ÌÌ Accents  Diversos autors	 19.90 €

ÌÌ Mosaic  Diversos autors 	 21.50 €

La Mar de Fàcil

Col·lecció Aktual	 13.50 € | Edició en lletra gran 14.50 €

Adaptacions i llibres de nova creació  
d’autors contemporanis.

ÌÌ L’aigua del Rif  M. Flores 

ÌÌ L’Andreu. Una infància marcada  M. A. Sellés (Només en català) 

ÌÌ Anna Frank. La seva vida  M. Hoefnagel

ÌÌ Avui per tu, demà per mi  G. Tribó

ÌÌ Bailar un tango en Madrid  M. Peralta

ÌÌ Cartes impertinents  M. A. Capmany

ÌÌ Cavall de guerra  M. Morpurgo

ÌÌ Colores prohibidos  M. Peralta 

ÌÌ Comptant núvols  N. Pradas (Només en català)

ÌÌ Contes sorprenents  Diversos autors   

ÌÌ Cruïlla de mons  A. Tortajada 



Juvenil i adults Juvenil i adults

Novetats!

Col·lecció Àgora	 14.50 €

Adaptacions d’obres clàssiques d’aquí i d’allà.

ÌÌ L’anglès reanimat i altres contes  M. Shelley 

ÌÌ Bearn o la sala de les nines  Ll. Villalonga 

ÌÌ Bodas de sangre  F. García Lorca (Només en castellà)

ÌÌ La Celestina  F. de Rojas (Només en castellà)

ÌÌ L’edat de la innocència  E. Wharton 

ÌÌ Al far  V. Woolf

ÌÌ La hija del mar  R. de Castro (Només en castellà)  

ÌÌ Madame Bovary  G. Flaubert

ÌÌ Molt soroll per res  W. Shakespeare  

ÌÌ Los pazos de Ulloa  E. Pardo Bazán  

ÌÌ Pilar Prim  N. Oller

ÌÌ Solitud  V. Català (Només català)

Col·lecció Tu Pots	 15.50 €

Llibres de suport a l’autonomia personal.

ÌÌ Com cuidar el planeta  M. Peralta 

ÌÌ Com gestionar els teus diners  Fundació Aura

ÌÌ Com gestionar la teva llar  Fund. Catalana Síndrome de Down

ÌÌ Com prevenir l’assetjament  M. J. Buj 

ÌÌ Com resoldre conflictes  N. Sánchez

ÌÌ Cuida la teva imatge personal  

i les teves relacions socials  M. Peralta

ÌÌ Habilitats socials a la feina  M. Peralta

ÌÌ El Parlament de Catalunya  A. Crespo (Només en català)

ÌÌ El Parlamento Español  M. Peralta (Només en castellà)

ÌÌ Planifica i gaudeix  

del teu temps d’oci  Fund. Catalana Síndrome de Down

ÌÌ Tingues cura del teu benestar  

físic i emocional  Andi Down Sabadell

ÌÌ Xarxes Socials. Connecta’t de forma segura  

i responsable  P. Alegria (Grup Cooperatiu TEB)

ÌÌ De Chamartín a Collbató 

La Guerra Civil viscuda per un nen  M. A. Sellés 

ÌÌ Los días de la Edad Media  L. Martínez (Només en castellà)

ÌÌ Hores Secretes  N. Martí (Només en català)

ÌÌ Las invisibles  Red Lectura Fácil (Només en castellà)

ÌÌ Irene Polo, una reportera excepcional  I. Polo (Només en català) 

ÌÌ Jerusalem  F. Alexandre i A. Crespo (Només en català) 

ÌÌ Joc brut  M. de Pedrolo

ÌÌ Kafka i la nina viatgera  J. Sierra   

ÌÌ Massa boira i altres contes  M. de Pedrolo (Només en català) 

ÌÌ Les mateixes estrelles  N. Martí     

ÌÌ La meva diable porta xanques  A. Tortajada 

ÌÌ Els morts  J. Joyce

ÌÌ La música del viento  J. Sierra  

ÌÌ Nahid, la meva germana afganesa  A. Tortajada   

ÌÌ Onada de calor  R. Appel

ÌÌ Un rellotge amb dues inicials  S. Llorente    

ÌÌ El secret  F. J. Segovia 

ÌÌ Set dies al llac  N. Martí

ÌÌ El temps de les cireres  M. Roig 

ÌÌ El teu nom és Olga  J. M. Espinàs (Només en català)

ÌÌ Tornar a Txernòbil  A. Izaguirre (Només en català)

ÌÌ Trampa de foc  N. Martí     

ÌÌ Tres maletes  M. A. Sellés i M. Sendrós (Només en català)



Juvenil i adults Juvenil i adults

Novetats!

Adapta
Adaptacions d’autors clàssics i contemporanis,  
i llibres de nova creació.

Col·lecció Titan	 13.50 € / Edició en lletra gran 14.50 €

ÌÌ Cyrano de Bergerac  E. Rostand

ÌÌ Un èxode sirià  N. Climent

ÌÌ La guerra dels mons  G. H. Wells

ÌÌ La llegenda del rei Artur  R. Pineda

ÌÌ L’home que va poder regnar  R. Kipling 

ÌÌ L’illa del doctor Moreau  H. G. Wells 

ÌÌ Mecanoscrit del segon origen  M. de Pedrolo

ÌÌ El vampir  J. W. Polidori  

Col·lecció Pandora	 13.50 € / Edició en lletra gran 14.50 €

ÌÌ Anna, la de Teules Verdes   L. M. Montgomery 

ÌÌ La segona ombra   J. Ballaz 

ÌÌ El castell impenetrable  J. Ballaz 

ÌÌ Un lleó a la ciutat  J. Ballaz

ÌÌ La màquina del temps  H. G. Wells

ÌÌ El mundo de Asgard  M. Torices

ÌÌ El Petit Príncep  A. de Saint-Exupéry    

Col·lecció Rutes	 13.50 €

ÌÌ Marcus Marc i la ruta del cacau  N. Martí   

ÌÌ Marcus Marc i la ruta del coltan  N. Climent   

ÌÌ Marcus Marc i la ruta de les espècies  N. Climent

ÌÌ Marcus Marc i la ruta de la fusta  N. Martí

ÌÌ Marcus Marc i la ruta del petroli  L. Martínez 

Col·lecció Contes de...   	 14.50 €

ÌÌ Contes de Poe  E. A. Poe

ÌÌ Cuentos de amor, de locura y de muerte  H. Quiroga

Col·lecció A mitja veu	 13 € 

Obres per donar a conèixer el país.

ÌÌ La colla de Sabadell.  

Una generació irrepetible  A. Obiols, F. Trabal i J. Oliver

ÌÌ Històries de llegenda de Catalunya  

(quan encara no ho era)  E. Salvador

ÌÌ Les invisibles  G. Sinca 

ÌÌ Mitos de la Antigua Grecia  E. Salvador (Només en castellà)

ÌÌ Viu la festa! Festes i tradicions catalanes  M. Estapé

Altres títols	  13 € 

ÌÌ Catalunya 1714.  

Una història de guerra i traïcions  E. Salvador 

ÌÌ Educats per guanyar  S. Rodríguez

ÌÌ Història del paper  R. G. Palomeque (També en castellà)

ÌÌ El lladre de Tortosa i altres llegendes  F. Fradera 

ÌÌ Sense Barreres. Sis experiències  

d’esport adaptat  E. Serra i L. Vidal (També en castellà)



Juvenil i adults Juvenil i adults

Tàndem

Col·lecció Exprés	 12 €

Apropa la Lectura Fàcil al públic valencià  
de la mà dels clàssics universals.

ÌÌ El corsari negre  E. Salgari

ÌÌ Gulliver al país de Lil·liput  J. Swift

ÌÌ Els miserables  V. Hugo

ÌÌ Orgull i prejudici  J. Austen

ÌÌ Sinbad el mariner  Anònim

ÌÌ Tirant lo Blanc  J. Martorell

Universidad Internacional   
de Andalucía (UNIA)

Colección Siempreviva	

Adaptacions de clàssics de la literatura espanyola.

ÌÌ Así era Teresa de Jesús  A. Ruiz	 15 €

ÌÌ La casa de Bernarda Alba  F. G. Lorca	 16 €

ÌÌ El gato y las aves y otras fábulas  F. M. Samaniego	 15 €

ÌÌ Leyendas  G. A. Bécquer 	 17 €

ÌÌ Novelas ejemplares  M. Cervantes	 16 €

ÌÌ Platero y yo  J. R. Jiménez	 15 €

Jo Llibre (Santillana)

Col·lecció Fem-ho fàcil

Obres de nova creació que compten  
amb la participació dels lectors.

ÌÌ L’amor és massa complicat  A. Guerrero	 11 €

ÌÌ Ana y Zanahorio  A. Guerrero (Només en castellà)	 10.10 €

Publicacions de l’Abadia  
de Montserrat

Col·lecció Tant de gust	 18 €

Biografies de reconeguts autors catalans  
amb fragments de la seva obra. 
M. C. Bernal i C. Rubio

ÌÌ Tant de gust senyor Andersen

ÌÌ Tant de gust senyora Anglada 

ÌÌ Tant de gust senyor Calders

ÌÌ Tant de gust senyor Fabra

ÌÌ Tant de gust senyor Llull

ÌÌ Tant de gust senyor Martí i Pol

ÌÌ Tant de gust senyora Rodoreda

ÌÌ Tant de gust senyor Salvat-Papasseit 

ÌÌ Tant de gust senyor Verdaguer

ÌÌ Tant de gust senyora Víctor Català

Col·lecció Llegim	 10 € 

ÌÌ La mirada ferida  M. Companys 

ÌÌ No estem mai sols:  

conèixer Miquel Martí i Pol  C. Pérez 

ÌÌ El nou món de la Sandy  F. Nuibó 

Col·lecció Créixer 	 14 €

ÌÌ Lectura i discapacitat  S. Peix

Fora de col·lecció

ÌÌ Un artista anomenat Picasso  O. Carreño	 23 €



Juvenil i adults Juvenil i adults

Asociación Palabras Claras

Colección Mujeres de la independencia	 11 €    

Recull de relats d’autores colombianes.

ÌÌ Amores y mujeres  

en la independencia  S. Acosta de Samper

Museo de la Minería del País Vasco  

ÌÌ El intruso  V. Blasco Ibáñez	 10 €

La Galera

Col·lecció Ticket	 7.95 €

Adaptacions de títols del Pla lector de secundària.

ÌÌ L’anticlub  À. Burgas 

ÌÌ Un fill  A. Palomas 

ÌÌ Nick  I. Chacón 

ÌÌ Radiografia de noia amb tatuatge  J. Sierra 

Diputació de Tarragona

Col·lecció El far 	 5 €

Narrativa juvenil en format inclusiu.

ÌÌ Animalades  J. Robert

ÌÌ I tu, què hi fas aquí?  J. Carbó

Lengua Franca

Colección Cinco cuentos	  13 €

Recull de relats d’autors argentins.

ÌÌ Cinco cuentos de amores  Diversos autors 

ÌÌ Cinco cuentos de grandes autores  Diversos autors 

ÌÌ Cinco cuentos de intriga  Diversos autors

ÌÌ Cinco cuentos de viajeros  Diversos autors Novetats!



Juvenil i adults Juvenil i adults

Libertas Ediciones

Colección Cantos rodados	  13 €

Obres d’autors castellans i lleonesos.

ÌÌ Cuentos del azar y del amor  M. de Unamuno

Fundación Síndrome de Down  
del País Vasco 

 

ÌÌ ¡Mucho más rico contigo! 	  21 € 

(25 receptes en Lectura Fàcil)

ÌÌ Txipi y sus amigos 	  8 € 

(6 contes escrits pels usuaris del CAD, 

Centre d’Atenció Diürna)

Horsori

Col·lecció Manuals

Manuals pràctics i didàctics per al professorat.

ÌÌ Glifing. Com detectar i vèncer  

les dificultats de lectura  Diversos autors  	 16.40 €

ÌÌ Llegim! Propostes pràctiques per apropar  

la lectura a tothom  M. À. Sellés i M. Sendrós	 15.30 €

Consell Insular de Menorca 

Col·lecció Sitjot	 10 €

    
ÌÌ Torre d’en Galmés. Com controlaven el territori  

a la Menorca prehistòrica?  Diversos autors 

Gaumin
Llibres de nova creació en euskera i castellà.

Colección Léelo Fácil	  11.80 €

ÌÌ Regreso a Chernóbil  A. Izagirre

ÌÌ El misterio del camino de Santiago  F. Morillo

Erraz irakurtzeko 	 11.80 €

ÌÌ Amaia udalekuetan  O. Goitiz

ÌÌ Atejolea eta Izaki misteriotsua  A. Arana

ÌÌ Erdi aroko egunak  L. Martínez

ÌÌ Ixtebe Pellot, azken kortsarioa  F. Morillo

ÌÌ Rif mendietako ura  M. Flores

ÌÌ Santiago bidearen misterioa  F. Morillo

ÌÌ Traizioa lakuan  N. Martí Constans

ÌÌ Txernobil txiki bat etxe bakoitzean  A. Izagirre

Illa Edicions

Col·lecció L’unicorn	 13.50 €

Edició especial per commemorar l’Any Llull.

ÌÌ Llibre de les bèsties  R. Llull



INFANTIL



Infantil Infantil

Publicacions de l’Abadia  
de Montserrat 

Col·lecció Contes d’arreu 	 12 €

Versions de contes populars de diferents països  
per a infants que s’inicien en la lectura.  
Versió de R. Girona 

ÌÌ El maputxe sense ombra. Conte maputxe

ÌÌ La nena del dia i la nit. Conte veneçolà

ÌÌ L’ocell de la felicitat. Conte tibetà

ÌÌ Res no és el que és. Conte nord-africà

ÌÌ La torre de la donzella. Conte turc 

ÌÌ Els tres pans. Conte rus

Col·lecció L’onada	 13 € 

Contes on les protagonistes són noies  
i totes tenen qualitats diferents.  
Versió de M. C. Bernal i C. Rubio

ÌÌ Alba Rosada,  

la princesa que es va enamorar del mar

ÌÌ Dobrunca

ÌÌ La dona del sabater

ÌÌ Elionor i les oquetes del rei Maó

ÌÌ La filla del carboner

ÌÌ La germana dels set corbs

ÌÌ La princesa malalta

ÌÌ Sarazad i les mil i una nits

Libros del Zorro Rojo

Colección Cuentos del mundo	 9.90 €

Traducció al castellà dels ‘Contes d’arreu’ de PAM.  
Versió de R. Girona

ÌÌ Nada es lo que parece. Cuento norte África

ÌÌ La princesa y el topo. Cuento del cáucaso

ING Edicions
L’ensenyança dels contes clàssics en format accessible.

ÌÌ Un any al voltant del gran roure  G. Muller  	 15 € 

ÌÌ Bambú  M. Busquets	 14.50 €

ÌÌ 21 contes dels germans Grimm  J. i W. Grimm	 21 €

ÌÌ L’eruga verda  S. Cutting	 13 €

ÌÌ La font  A. Galcerán	 13 €

ÌÌ La llebreta  A. Asensio 	 14.50 €

ÌÌ Lluna nova  C. Tremblay	 14.90 €

ÌÌ Els nens del bosc  E. Beskow	 15 € 

ÌÌ El niu de la Tit  S. Chérer 	 13 €

ÌÌ On van quan plou?  G. Muller	 14.50 €

ÌÌ L’ou del sol  E. Beskow 	 15 €

ÌÌ El peix dels desitjos  L. Koopmans	 13 €

ÌÌ El Pep Pom i la gran tempesta  D. Drescher	 14.50 €

ÌÌ Quants tomàquets!  S. Dufft 	 14.90 €

ÌÌ Els tomàquets de la Mila  S. Dufft	 14.90 €

ÌÌ Tu també pots  A. Llauradó	 14.50 €



Infantil Infantil

Santpedor dins un conte 
Contes amb personatges ficticis i reals que combinen 
narració literària i històrica. 

ÌÌ El timbal del timbaler  J. Vila	 18 €

ÌÌ Una dolça veu  J. Vila 	  10 €

ÌÌ El secret de la Nisela  J. Vila 	  10 €

ÌÌ Per 5.000 florins d’or  J. Vila   	 18 €

Llibre Obert

Col·lecció Mil mans 	 15 €

Llibre Obert destina el 20% dels beneficis a la comunitat 
que ha col·laborat en la creació del conte.

 

ÌÌ Mohamed i Kumba. Conte de Mali

ÌÌ Shiru, la cabra de Báseri. Conte nepalí

ÌÌ Quatre bones raons per no ser cruspit.  

Conte palestí  (Només en català)

Glifing

Col·lecció En Glif i la Bet	 10 €

Contes amb els personatges del mètode Glifing.

ÌÌ L’acordió sense música  R. Vilaplana

ÌÌ Un conte a la lluna  R. Vilaplana

ÌÌ La llagosta que no saltava  R. Vilaplana

El Cep i la Nansa

Col·lecció Tresors	 13.50 €

Contes infantils originals i divertits.

 

ÌÌ La buscadora de tresors  M. Balada

La Topera
Àlbums il·lustrats per donar a conèixer nous autors.

ÌÌ La meva àvia és un nen, com jo  A. Agirre 	 15 €

Sallybooks

Colección Álbum ilustrado - Pictogramas	 12 €

Les il·lustracions i els textos es reforcen  
amb pictogrames per facilitar-ne la comprensió.

ÌÌ Emma  O. Canosa

ÌÌ El marinero y el mar  C. Comendador

Vegueta Ediciones

Col·lecció Els nostres il·lustres 	   14.80 €

Biografies de personatges destacats dels àmbits  
de la ciència, la cultura i la història.

 

ÌÌ Alicia de Larrocha. La pianista de mans 

màgiques   A. Torra de Larrocha

ÌÌ Martín Chirino. El niño que quería mover  

el horizonte  J. M. Castaño (Només en castellà)

ÌÌ Les súper-rates d’en Bart  A. Tovar

ÌÌ Vicente Ferrer. Un sol a l’Índia  A. Marcos  



Infantil Infantil

Novetats!

Edicions del Pirata

Colección Los líos de Judith y Johan	 9.50 €

Narrativa infantil en format inclusiu.

E. Farran

ÌÌ ¡Vaya lío con el chocolate!  E. Farran 

ÌÌ ¡Vaya lío con la escuela!  E. Farran 

ÌÌ ¡Vaya lío con las vacaciones!  E. Farran

Ediciones Beta

Colección Más Fácil	

Les aventures d’en Max,  
un nen amb necessitats especials.

ÌÌ Max vive en Bilbao  L. Martínez	 9.50 €

ÌÌ Max se va de vacaciones  L. Martínez	 9.50 €

ÌÌ ¡Vamos de excursión!  O. Revert     	 12.50 €



Amb el suport de

C. de l’Àngel, 10 3r
08012 Barcelona  
tel. 93 310 76 94
lecturafacil@cobdc.org
www.lecturafacil.netAssociació Lectura Fàcil
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